
Styrelsemöte Friskis & Svettis Markaryd 2020-03-30 

Tid: I 7:30 
Plats: Hunehallens lektionssal Markaryd 
Närvarande: Folke Becker, Daniel Larsson, Eva Johannesson, Marika Tagesson Nilsson, 
Therese Kronqvist, Sara Lund, Dana Karlsson och Catharina Erlingsdotter. 

§I: Ordforande forklarade mötet öppnat. 

§2: Dagordningen godkändes. 

§3: Tilljusterare valdes Dana Karlsson 

§4: Föregående protokoll justerades och godkändes. 

§5: Kort rapport.från respektive deltagare 
Therese, vecka 3 och 4 20% fler deltagare än veckan efter när det ska betalas 
terminavgift. , 
Catharina, värvat Tova Fransson till ny värd till hösten. 

§6: Info från ledaransvarig 
Ledarmöte bokat till 6 april. 
Försöka att inte ändra tiderna på passen så mycket till hösten. Diskussion om 
antalet pass och vilka pass som ska finnas. 
Skärtorsdagens- och Påskdagens pass inställda . 

. · ,. 
§7: Utestående punkter. , 

Rekrytering av nya ledare, åtgärder på kort och längre sikt. 
Hitta ett annat sätt att annonsera efter ledare, rekrytera från andra foreningar? 
Hyra in ledare.från annanforening? 
Flera unga medlemmar, marknadsforing, Jerry ska göra en affisch. 
Inköp av skivstångsvikter, klart. 

§8: Nya punkter: 
Workplace, det är som Facebook med lite bättre funktioner. Mycket material 
från tex Riks. Folke bildar en styrelsegrupp i Workplace. 
Info om medlemsutveckling och ekonomi, vi har god ekonomi. Vi foljer 
budgeten. Vi har I 39 medlemmar mot I 45 samma period i fjol. Vi behöver 
minimum I 70 medlemmar för att ekonomin ska gå ihop. Vi behöver något nytt 
som drar nya medlemmar. 
ldrottonline, Daniel har varit på utbildning, finns en app som ledare/värd 
rapporterar LOK-stöd i direkt. Klar att använda. Therese kollar GDPR. 
Det ska vara en ansvarig på varje pass som registrerar och godkänner. 
Vi börjar med detta till hösten. 
Registerutdrag, vi funderar och beslutar senare. 
Corona, information.från Folke. Vifoljer de riktlinjer som finns. Vi tar bort 
löpandet på passen. Folke tar fram en text till sociala medier och hemsidan. 
Sara kollar om det går att göra ett utepass som komplettering till ordinarie 
pass. Eventuell rabatt på framtida avgifter ifall vi behöver ställa in många pass. 



§9: Övriga punkter 
Skylten forsvann från Hunehallen, vi avvaktar inköp av en ny. 

§JO: Mötets avslutande. 

Nästa möte måndag den 25 Maj, kl I 7.30. 

Vid protokollet Ordforande 

y/v 
Folke Becker Dana Karlsson 
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